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De laatste maanden heeft het onderwerp woningbouw de gemoederen in  Harmelen flink bezig 
gehouden. Niet op de laatste plaats omdat de inwoners van Harmelen zich zeer betrokken 
voelen bij wat er in hun leefomgeving plaatsvindt. Dit heeft zijn weerslag gekregen in 
bijeenkomsten, brieven en ja stevige discussies in de Raad. 
Inwonersbelangen dacht dat in alle documenten en informatie die het College aan de raad 
verstrekte alle mogelijke bouwlocaties aangegeven waren.  
Naar nu blijkt dat is er nog een locatie welke kan bijdragen aan verdere inbreiding in Harmelen. 
Het gaat om het gebied van de Open Poort-kerk alwaar, zoals we vernomen hebben 
herinrichtingsplannen ontwikkeld worden. Dat hierbij ook het laatste stukje van de oude 
horizon betrokken zou kunnen worden lijkt ons evident. 
 
De fractie van Inwonersbelangen heeft daarom de volgende vragen. 
 

1. Is de gemeente op de hoogte van de ontwikkelingen m.b.t bovengenoemde locaties? 
2. Als dat zo is dan is de vervolgvraag: Waarom is de raad bij de discussie over mogelijke 

woningbouw in Harmelen hier niet over geïnformeerd. 
3. Is het antwoord op vraag 1 nee dan is de vervolgvraag: op welke termijn laat de 

gemeente zich op de hoogte stellen en informeert zij daarover vervolgens de raad.  
 
 
 
 
 
 
 
Hendrie van Assem 
Fractievoorzitter Inwonersbelangen. 
 
 
 


